

تحت رعاية سمو الشيخ أحمد بن سعيد آل مكتوم رئيس هيئة الطيران المدني في دبي رئيس مؤسسة مطارات دبي
Under the patronage of His Highness Sheikh Ahmed Bin Saeed Al Maktoum President of Dubai Civil Aviation Authority and Chairman of Dubai Airports

IPM DUBAI

International Plants Expo Middle East

المعرض التجاري الدولي للزهور و النباتات في الشرق الأوسط



05-07 | DECEMBER
DUBAI WORLD TRADE CENTRE

SOWING IDEAS, REAPING SUCCESS IN THE MIDDLE EAST

WWW.IPM-DUBAI.COM

PLANTS
GARDEN AND
LANDSCAPING
LOGISTICS
TECHNOLOGY
PLANT
MAINTENANCE
FLORISTRY
GARDEN
FEATURES

An event organized by:



Supported by:

الشحن واللوجستية Cargo & Logistics



DUBAI – A MARKET THAT PROMISES SUCCESS

The ideal platform for your business

The most important plant fair in the Gulf region, IPM DUBAI, and the simultaneously held WOP DUBAI (World of Perishables) offer you the ideal platform for your business from **5 to 7 December 2017**. The IPM DUBAI 2016 pulled in a **rising number of exhibitors and visitors**, ensuring a record result once again: **110 exhibitors from 24 countries**, as well as **3,890 trade visitors (11% more than in 2015)** from 59 nations. The number of countries participating also increased with Costa Rica and India, which were included for the first time. The exhibitors praised the **excellent quality** of the visitors and their **willingness to invest**.

With their oil and gas resources, the seven United Arab Emirates are among the world's richest countries and financially most powerful investors. Thanks to its transport infrastructure, Dubai serves as the trade hub that satisfies the existing demand in the Middle East, Africa and Indian Subcontinent.

Awarding the Expo 2020 to Dubai and the goal of making the emirate a "green paradise" are providing for investments in the billions of dollars, along with outstanding export opportunities. Other major projects, such as hotel facilities, resorts and the 2022 World Cup in Qatar, are shaping the area's future and will also drive the IPM and WOP forward, as the demand for horticultural products and horticultural technology is high.

دبي – سوق النجاحات الواعدة

المنصة المثالية لأعمالكم التجارية

أهم معرض تجاري للزهور والنباتات على مستوى الخليج العربي. يعتبر المعرض التجاري الدولي للزهور والنباتات دبي و بالتزامن مع المعرض التجاري الدولي للفواكه و الخضراوات المنصة المثالية لأعمالكم التجارية ابتداءً من تاريخ 5 الى 7 ديسمبر 2017 .

حضر كل من المعرض التجاري الدولي للزهور والنباتات والمعرض التجاري الدولي للخضار والفواكه دبي 2016 عدد اكبر من الزوار ، أي ما يعادل 3,890 زائر قدموا من 59 دولة اي زيادة نسبة نمو عدد الزوار الى 11% عن العام الماضي

وبسبب وجود النفط والغاز كمصادر رئيسية، تعتبر دولة الامارات العربية المتحدة من بين اغنى دول العالم و أكثرهم استثمارا على الصعيد المالي وذلك بفضل بنيتها التحتية للنقل، بالإضافة الى كون دبي المركز التجاري و صلة الوصل الرئيسية على مستوى المنطقة اضافة الى ما ذكر يعد فوز دبي باكسبو2020 حدثا رئيسيا ، حيث جعلها نقطة لجذب الاستثمارات على نطاق واسع يصل الى مليار دولار .

بالإضافة الى المشاريع الذخري مثل بناء اكبر منتزه في العالم، وكأس العالم لكرة القدم 2022 والذي سوف ينظم في دولة قطر، والتوسع في مدينة مصدر البيئية في أبو ظبي . كل ما ذكر سابقا من مشاريع سوف ينعكس ايجابيا على المعرض الدولي التجاري للزهور والنباتات والمعرض التجاري الدولي للفواكه والخضراوات وجودهما كمعارض رئيسية تخدم هذه المشاريع و تتيح الفرصة لفرص استثمارية جديدة.



93.9%

of IPM DUBAI visitors **concluded contracts or made purchases** at the trade fair.

من زوار المعرض التجاري الدولي للزهور والنباتات قاموا بتوقيع عقود شراء جديدة خلال المعرض

94.3%

of IPM DUBAI visitors intend to make **preparations for future purchase contracts** at the fair.

من زوار المعرض التجاري الدولي للزهور والنباتات - دبي يقومون بالاستعداد لإبرام عقود شراء مستقبلية من خلال المعرض





As an exhibitor, you get to profit from the following benefits

- + Excellent location in the Region and an international trade hub between East and West
- + Saudi Arabia and UAE are listed as GCC top importers for flowers and plants; generating over 205.2 million US dollars in 2015
- + Expo 2020 Dubai offers new investment opportunities for urban greening, landscaping & horticultural projects

An exceptional framework programme

Discover innovations and find inspiration for your business. The extensive supporting programme includes seminars delivered by international industry experts on trends in landscaping and horticultural engineering, a guided tour through Middle Eastern production and marketing facilities as well as the vote on the "Middle East Floral Designer of the Year". You get exclusive insights into local horticulture.

مميزات يمكنك الحصول عليها بالمشاركة معنا

- + الموقع الاستراتيجي المميز - للمعرض في الشرق الأوسط والمركز التجاري الدولي الذي يربط الشرق والغرب
- + تصنيف الإمارات العربية المتحدة و المملكة العربية السعودية كأكبر مستورد للزهور و النباتات على مستوى الخليج العربي بواقع يتجاوز 205.2 مليون دولار في 2015
- + تقدم مبادرة دبي لخفض انبعاثات - غاز ثاني اكسيد الكربون فرص خضراء جديدة للعاملين في هذا المجال

برنامج استثنائي يقدمه المعرض التجاري الدولي للزهور و النباتات

اكتشاف الابتكارات والعثور على الإلهام لأعمالك، حيث يتراوح إطار هذا البرنامج بين ندوات البستنة و طرح عرض تقديمي للمساحات الخضراء، بالإضافة الى "جائزة العام لأفضل منسق زهور في الشرق الأوسط" هذا ويضم البرنامج أيضا تنظيم رحلات الى مواقع الإنتاج مثل الحدائق وشركات المساحات الخضراء، فضلا عن المراكز المخصصة للحدائق في المنطقة، أي أنك سوف تحصل على صورة حصرية متكاملة عن البستنة المحلية و اخر مستجدات السوق في المنطقة العربية



WHO IS VISITING?

Plant producers
Horticultural enterprises
Florists
Flower wholesalers and retailers
Landscape gardening and architects
Wholesalers and seed traders
Authorities and municipalities
Garden centers, hotels, property developers
Plants logistics
Importers / exporters
Medium size large scale retail distribution
Trading groups

الزوار وصناع القرار

مشاتل الزهور و النباتات
شركات البستنة المتخصصة
منسقي الزهور و النباتات
تجار الزهور و النباتات و تجار الجملة
هندسة الحدائق و المساحات الخضراء
تجار البذور و الأسمدة
الهيئات الحكومية و البلديات
مراكز الحدائق و الفنادق
لوجستيات و النباتات و الزهور
الموردين و المصدرين
تجارة التجزئة و منافذ البيع المباشر
المجموعات التجارية

The trade show that makes your business flower! Here is what our exhibitors have to say:

"The feedback from our exporters is very positive. Everyone in the Indian pavilion was satisfied and achieved the desired results by participating. Next year we will be back again with more exporters."

T. C. Manikandan Pillai, Private Secretary of the Chairman, Coir Board India, India

"With more exhibitors and what felt like somewhat more visitors this year, IPM DUBAI was again better than in the previous year. (...) Several visitors who had registered our regular presence indicated that they were looking to hold discussions with us for this reason. The support provided by the Federal Ministry of Food and Agriculture has upgraded the joint German stand."

Dr. Uwe Steinmeyer, Managing Director, Gebr. Brill
Substrate GmbH & Co. KG, Germany

"This was the second time we participated and we are happy to have been here. We were able to meet current and former customers at IPM DUBAI. There is a great deal of interest in orchids in the Middle East."

Alan Lu, Divisional Manager of the French Subsidiary,
OKIDLAND Biotechnology Co. Ltd.,
France/Taiwan

"This is our first participation. For us, it is a good start to launch our gardening equipment on the Middle East market. We will continue to pursue the market after the fair."

Agnieszka Luksa, Export Manager, Cellfast Sp. z o.o., Poland



DUBAI – THE INTERNATIONAL TRADE HUB

WE LOOK FORWARD TO YOUR ATTENDANCE

If you have any questions or wish to make reservations, please do not hesitate to contact us.

OUR PROJECT MANAGERS AT YOUR SERVICE !

Middle East, Africa & Indian Subcontinent



TAREK SIBAI
Project Director
Phone: +971 4 33145-70
E-Mail: tarek.sibai@planetfair.com

Europe, Australia, The Americas, China



XIANG ZHI
International Exhibition Management
Phone: +49 201 7244-727
E-Mail: xiang.zhi@messe-essen.de

SET YOUR AGENDA FOR THE SHOW

DATE : 05-07 December, 2017 (Tue - Thu)
VENUE : Dubai World Trade Centre
TIMING : Daily 10:00 am – 06:00 pm

PARTICIPATION FEES

Space rental (min. 9 sqm) : 325 \$/sqm
Registration fee : 390 \$ per company
Turnkey stand package : 115 \$/sqm
Co-exhibitor charge : 390 \$ per co-exhibitor

WWW.IPM-DUBAI.COM

An event organized by:

